

Careum Congress 2014

17./18.03.2014, Basel

«Machtfaktor Patient 3.0» Patienten verändern das Gesicht des Gesundheitswesens

«The power of patients 3.0» Patients are changing the face of healthcare

Helle Schnedler

Head of Division, Ministry of Health, Denmark / Abteilungsleiterin, Ministerium für Gesundheit, Dänemark

Curriculum Vitae (english)

Helle Schnedler (Master of Political Science) has been an employee at the Ministry of Health in Denmark since 1995. From 2005 to 2008 she was a consultant at Local Government Denmark (LGDK). Today, she is Head of Division at the Ministry of Health, responsible for primary health care and psychiatry o.a.

Curriculum Vitae (deutsch)

Helle Schnedler (Master of Political Science) ist seit 1995 Mitarbeiter im Ministerium für Gesundheit in Dänemark. Von 2005 bis 2008 war sie Beraterin bei Local Government Denmark (LGDK). Heute ist sie Abteilungsleiterin im Ministerium für Gesundheit, verantwortlich u.a. für die primäre Gesundheitsversorgung und Psychiatrie.